

اتفاقية الالتزام بتجديد رخص الأنظمة والتطبيقات

Product License Form

جامعة الملك سعود
عمادة التعاملات الالكترونية والاتصالات

Details:	
Purpose:	This form intend to be used by business owners, to renew their product/Information Systems licenses before expiry date.
Requirement:	This agreement MUST be signed by head of the Department or relevant authorities.
Compliance Agreement:	
<p>Deanship of ETC-KSU has developed and adopted many security policies and standards and has implemented other safeguards to protect KSU information and information systems.</p> <p>Product/Information systems licenses are one of the required safeguard to protect KSU systems from cyber threats by keep licenses up-to-date. As business owner I MUST comply with following:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Product license shall be renewed for minimum one year. 2. New product license shall be procured for minimum one year. 3. Product license MUST be renewed before its expiration. For this purpose, Admins shall start work on license renewal before six months of license expiry. <p>As administrator of the system/server, I MUST comply with following:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. As admin of the system, I must inform business owner/management for renewal of license before six months. 2. Keep systems up to date under my responsibilities, for all kind of updates and patches. 3. As admin of the server, I MUST read "Server Security Standard" shared with me by Risk and Information security department. 	

التفاصيل:	
الغاية:	الغاية من هذه الاتفاقية هو استخدامها من قبل الإدارة المالكة أو المشغلة للنظام وذلك لتجديد رخص التطبيقات / نظم المعلومات قبل تاريخ انتهائها.
المتطلبات:	هذه الاتفاقية يجب أن يتم توقيعها من قبل رئيس الإدارة أو من ينوب عنه ولديه ذات الصلاحية في الجهة.
الالتزام بالاتفاقية:	
<p>قامت عمادة التعاملات الإلكترونية والاتصالات بجامعة الملك سعود بتطوير واعتماد العديد من السياسات والمعايير الأمنية، بالإضافة لإجراءات وقائية أخرى لحماية معلومات جامعة الملك سعود ونظم المعلومات.</p> <p>تراخيص التطبيقات / نظم المعلومات هي إحدى المتطلبات الوقائية لضمان تنزيل التحديثات الضرورية للأنظمة لحماية أنظمة جامعة الملك سعود من التهديدات الأمنية، ولذلك يجب التأكد من كون الرخص متجددة التحديث.</p> <p>بصفتي المالك / المسؤول أقر بأنه:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1- يجب تجديد ترخيص التطبيق / نظم المعلومات الحالي لمدة سنة قادمة كحد أدنى. 2- يجب شراء ترخيص جديد للتطبيق / نظم المعلومات لمدة سنة كحد أدنى. 3- يجب تجديد ترخيص التطبيق / نظم المعلومات الحالي قبل انتهاء صلاحيته، ولهذا الغرض يجب البدء من قبل الشخص المسؤول بإجراءات التجديد قبل ستة أشهر من انتهاء الترخيص. <p>بصفتي كمسؤول عن النظام/الخادم أقر بأنه:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1- كمسؤول للنظام يجب أن أعلم صاحب العمل/الإدارة المالكة للنظام بتجديد الرخصة قبل انتهائها بفترة ستة أشهر. 2- كمسؤول للنظام من واجباتي إبقائه محدثاً بشكل مستمر من خلال تثبيت جميع التحديثات وإصلاح الثغرات. 3- كمسؤول للخادم يجب أن أطلع وألتزم بسياسة أمن الخوادم المرسله لي من قبل وحدة المخاطر وأمن المعلومات. 	

Consequences of Non-Compliance:

I understand that non-compliance with this agreement will cause for disciplinary action, with penalties up to the cost of damages of the hosted systems, and all effected systems, in case of data breach.

ETC or a legal body will determine the penalty on the responsible entity which may result in and not limited to; termination of employment, termination of contract, financial penalty and others.

I further understand that non-compliance may also constitute a violation of law and may result in criminal and/or civil liabilities for me, my colleagues (with relevant positions) and department.

I have read the agreement and I agreed:

Name:

Department:

Position:

Office Phone:

Mobile Number:

Date:

Signature:

عواقب عدم الإلتزام:

أدرك بأن عدم الإلتزام بهذه الإتفاقية سيؤدي لتعرضي لعواقب تأديبية، وغرامات مالية للأضرار التي تقع على الأنظمة المستضافة وعلى جميع الأنظمة في حال تعرضها للأختراق من خلال عدم الإلتزام بتنزيل التحديثات للأنظمة بسبب انتهاء الرخص.

ستحدد عمادة التعاملات الإلكترونية والاتصالات أو الممثل القانوني لها العقوبة المفروضة على الموظف المسؤول والتي قد تكون على سبيل المثال لا الحصر: فصل الموظف، إلغاء العقد المبرم، ايقاع غرامات مالية.

أدرك ايضا بأن عدم إلتزامي أو التزام زملائي (ذوي العلاقة) أو الإدارة قد يؤدي إلى انتهاك القانون مما يترتب عليه مطالبات جنائية أو مدنية.

أقر بقراءتي للإتفاقية وأوافق على جميع ما ورد بها:

الإسم:

الإدارة:

المنصب:

هاتف العمل:

رقم الجوال:

التاريخ:

التوقيع: